
Geachte raadleden , 

 

Recent hebben wij met een kleine afvaardiging van een grote groep tegenstanders 

gesproken met  onder andere Wethouder Vierstra. De startnotitie van de gemeente 

Woerden gaat over de aanpak van de gemeente betreffende het gebiedsproces . Het 

gebiedsproces heeft tot doel te verkennen of windenergie in Reyerscop mogelijk is en zo ja 

welke voorwaarden voor een windpark wenselijk zijn. Wij zijn duidelijk geweest hierover. 

Lovende woorden over onze inbreng op de startnotitie maar een zwaar teleurstellende 

reactie op onze inbreng ,niets concreets ,geen enkele inhoudelijke reactie erger nog geen 

enkele tegemoetkoming ! 

Met de schijnparticipatie van de eerste ronde waarin minder dan 1% van de inwoners hun 

mening heeft kunnen geven, hadden we gedacht en beloofd gekregen dat men daar wel iets 

van geleerd had  niets bleek minder waar . 

Om u even mee te nemen in het  wederom  onzorgvuldige proces van deze startnotitie. 

Bewoners van Reyerscop krijgen een uitnodiging om mee te praten over de startnotitie, 5-6 

mensen acht de gemeente daarvoor te willen spreken.  Waarom maar zo weinig mensen  

over zo`n belangrijk onderwerp ? Wie heeft dit bepaalt ? En waarom wordt niet iedereen in 

het dorp in de gelegenheid gesteld  ? IWT`S gaan immers heel veel inwoners benadelen en 

er is geen of weinig draagvlak of was dat juist de reden ? 

Een selectief aantal bewoners van Reyerscop krijgen een brief met de uitnodiging  om mee 

te praten over de startnotitie 29 juni valt er een brief op de mat met als sluitingsdatum 28 

Juni – een tweede brief volgt  

Reyerscop De Meern krijgt een soortgelijke brief met een foutief genoteerd 

telefoonnummer – een tweede brief volgt . 

We worden op 21 augustus uitgenodigd voor een gesprek op 12 augustus . 

Een voorstel voor een tweede gesprek 24 september blijkt een zondag.   

De inwoners van het dorp Harmelen worden in zijn geheel niet geïnformeerd, het 

dorpsplatform praat blijkbaar wel mee maar laat het na de inwoners te informeren of te 

attenderen !! Beginsel van Fair Play ? 

Eergister was ik op Prinsjesdag in Den Haag en op de receptie na het overhandigen van het 

koffertje, sprak ik met een senator uit de eerste kamer over de gang van zaken omtrent 

windturbines in  Woerden. Wethouder Vierstra deze man gaf aan dat dit een staaltje is van 

onbehoorlijk bestuur namelijk in de Algemene beginselen  van Bestuur is vastgesteld dat dit 

soort belangrijke zaken helemaal niet ten tijde van een zomerreces behandeld mogen 

worden !! 

Ik gaf aan.. hoe het proces van de startnotitie was verlopen. De senator gaf  aan 

Onbehoorlijk bestuur !! Zorgvuldigheidsbeginsel ? Vertrouwens beginsel ? 



Wij leveren een inbreng op papier voor de startnotie met een  50 tal zorgen – wensen – 

eisen en randvoorwaarden om ongewenste effecten te voorkomen  op het gebied van 

onder andere Gezondheid -Veiligheid -handhaving – waardedaling -bescherming van natuur , 

dieren en waarde van het gebied .Wat krijgen we terug ,een beantwoording waarin  26 keer 

hetzelfde  antwoord wordt gegeven namelijk dat dit door belanghebbende ingebracht kan 

worden in het gebiedsproces . Wie zijn wij dan ?? Wij zijn toch de  belanghebbende ? Wij 

werden toch uitgenodigd mee te praten ? Waarom niet de toezegging dit over te nemen in 

het gebiedsproces? 

16 keer hetzelfde antwoord dat het college vertrouwd op de Nieuwe Rijksnormen dat deze 

voldoende recht zullen doen aan gezondheidsbelangen van de inwoner . 

Maar gemeente woerden de normen moeten  op de lokale situatie toegesneden zijn en 

actueel zijn . Dan moet er  onderzoek gedaan worden IN HET GEBIED Zeker als het gaat om 

deze toren hoge turbines 

De gemeente kiest ervoor om de verantwoordelijkheid over de schutting te gooien naar een  

volledig onduidelijk en vaag  gebiedsproces naar de nieuwe rijksnormen en naar de 

initiatiefnemer maar Waar is de bestuurlijke verantwoordelijkheid van deze gemeente 

gebleven ?? Is dat dan ook Onbehoorlijk bestuur ??  

Alles wordt afgewimpeld  . De gemeente faciliteert Reyerscop  wel voor windlobyisten maar 

laat volledig  na zijn inwoners te beschermen .Daarbij  schuilt de gemeente zich achter 

wetten en wettelijke normen maar neemt klachten van zijn inwoners in zijn geheel niet 

serieus!! 

Gemeente Woerden wij wijzen u er daarom op het voorzorgbeginsel toe te passen : 

Schade en gezondheidsschade veroorzaakt  door IWT`s kunnen niet langer ontkent worden . 

Bewijzen stapelen zich in rap tempo op, neem deze kennis door ervaring op schade aan 

gezondheid van omwonende nou eens serieus !! en regeer niet naar 1 doel toe echter 

zonder gezondheid is alles niets !!  

Wij eisen daarom van de gemeente vooraf bewijslast dat het plaatsen van IWT`s niet 

schadelijk is voor onze gezondheid in brede zin .  

Daarom willen wij zoals duidelijk aangeven in onze startnotitie inbreng, toezeggingen en 

garanties vastgelegd terugzien in het gebiedsproces op basis van wetenschappelijk 

onderzoek toegesneden op  Reyerscop op de gebieden zoals door ons aangegeven en geen  

afschuiving van verantwoordelijkheden richting een gebiedsproces en Rijksnormen en een 

initiatiefnemer daar wetten en normen onze gezondheid niet beschermen  !! 

Wij willen geregeld en vastgelegd hebben met de gemeente bij zie we de claims kunnen 

neerleggen met betrekking tot  verzakkingen en scheuringen in onze gebouwen . Van schade 

aan onze elektrische apparatuur  veroorzaakt door een instabiel stroomnetwerk – een claim 

van 10 tot 15 % waardedaling van bedrijven en huizen als blijkt dat de initiatiefnemer alle 

aandelen verkocht heeft en er dus niemand meer hoofdelijk aansprakelijk gesteld kan 

worden. Houten is hier het levende voorbeeld van en daar passen wij voor ! 



Reyerscop ligt aan de A12 waar in coronatijd 2020 geluidsmetingen zijn gedaan-op internet- 

inzichtelijk voor iedereen . Geluid wordt in Reyerscop  in een  bandbreedte van 60 tot 71 DB 

gemeten  Daar kan en mag je niet aan voorbij gaan !!  Reyerscop wordt- te -zwaar -belast !! 

Op deze geluid en fijnstof hinder  moet deugdelijk onderzoek gedaan worden en niet zoals in 

2020 tijdens corona . 

Voor fijnstof wordt Reyerscop aangeduid met code oranje.  

Een 5 g paal grenst aan de percelen in Reyerscop.   

Watervervuiling door zware metalen uit de afvalstort van Mastwijk . 

Daarom willen wij  wetenschappelijk  onderzoek  naar stapeling van bovenstaande effecten 

in combinaties met het plaatsen van IWT`s in ons gebied .De  nieuwe rijksnormen straks 

zijn  niet toegesneden op de stapeling van effecten die wij in Reyerscop ondervinden . 

Wij stakeholders en geen participanten laat dat duidelijk zijn en handel hierna ! 

Wij willen  toezeggingen van onderzoeken op gebied van gezondheid in alle facetten  –  zoals 

nader beschreven in onze inbreng . 

Taxatie van onze bedrijven- huizen en gebouwen – inzake verzakking / scheuring en 

waardedaling  geregeld en bekostigd door de gemeente.  

0 metingen van bodem en waterkwaliteit inzake  het zeer schadelijke Bisfenol A wat op land 

en in water terecht komt door de erosie van de wieken . Wij willen niet straks 

verantwoordelijk gehouden worden voor verontreiniging van de bodem of het water  waar 

Bisfenol in is terecht gekomen vandaar de o meting . 

Onafhankelijke ondersteuning op inhoud en proces .De omgevingsmanager die hiervoor is 

aangesteld door de gemeente is niet onafhankelijk .  

De gemeente heeft als taak te zorgen voor gezondheidsbevordering en een gezonde 

leefomgeving  voor zijn inwoners wanneer de gemeente nalaat onze gezondheid en onze 

omgeving te beschermen rest ons niets anders daar middels deze  voorwaarden zelf voor te 

zorgen .  

Dhr Vierstra gaf aan in het  gesprek aan dat hij handelt in opdracht van u als raadsleden ..  

Het blijkt dus dat u als raadslid en u en u en u nu de verantwoording heeft gekregen om te 

over  onze gezondheid te beslissen . Ik vraag u een ieder persoonlijk toe te stemmen dat dit 

plan terug gaat  naar de tekentafel en onze voorwaarde opgenomen gaan worden in de 

startnotitie . Want vergeet niet  

Wat gij niet wilt… dat  u geschied …doe dat ook een ander niet .. 

 

 

Bedankt voor u aandacht . 

 



Ik wil de aanwezige die hier vanavond heen zijn gekomen ..bedanken voor hun komst en 

voor hun steun . 

 

Jacqueline Massop 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


